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صبـــــح ايـــران

منهای فوتبالفوتبال

7 ورزش

استکی: حضور در تیمهای اروپایی آش دهان سوزی نیست

محرابی:در خانه تمرين می کردم شرايطم المپیکی تر بود!

رضايی:قهرمانی ثامن الححج در لیگ برتر قابل پیش بینی بود

محجوب: می خواهم در المپیک طلسم شکنی کنم

صفرزاده: نمی توانیم براساس خواسته  یک دوچرخه سوار تصمیم گیری کنیم

فدراسیون  رئیس  گفت:  ایران  هندبال  لژیونر 
ریش سفید این رشته است و همه توقع دیگری از وی 
دارند.الله کرم استکی درمورد آخرین شرایط خودش، 
هندبال ایران و اینکه چرا نام وی از لیست پاداش های 
تیم  در  داشت:  اظهار  است،  شده  خارج  فدراسیون 
مون پلیه فرانسه مشغول بازی های لیگ بودم که اردوی 
المپیک  انتخابی  مسابقات  در  حضور  برای  ملی  تیم 
شروع شد. این در حالی بود که من حدود 3-4 ماه 
از خانواده ام دور بوده و آنها را ندیده بودم و به همین 
به جای  که  کردم  اعلام  فدراسیون  مسئولان  به  دلیل 
اردوی تونس خودم را به اردوی تدارکانی در تهران 
می رسانم تا بتوانم خانواده ام را هم ببینم.وی ادامه داد: 
پس از آن مهدوی با من تماس گرفت و اعلام کرد 
که باید در اردوی تونس هم حضور پیدا کنم، چراکه 
هر  که  است  کرده  تهدید  ملی  تیم  سرمربی  عرفان، 
همچنین  می شود.  گذاشته  کنار  باشد  غایب  بازیکنی 
و خواست  گرفت  تماس  من  با  هم  ظهرابی  مسعود 
بازی های  برای  که  کرد  اعلام  و  بروم  تونس  به  که 
قطر شرایطی فراهم خواهیم کرد تا خانواده ات بتوانند 
آنها  و  بود  دروغ  موضوع  این  اما  باشند،  کنارت  در 

می خواستند فقط کارهای خود را پیش ببرند.
و  پیام ها  تمام  گفت:  ایران  هندبال  لژیونر 
ارائه  می توانم  و  است  موجود  آنها  صوتی  فایل های 
همراهی  را  تیم  قطر  مسابقات  برای  که  زمانی  کنم. 
من  و  دادند  تغییر  را  خود  آقایان صحبت های  کردم 
هم تصمیم گرفتم که به ایران بیایم و همسر و فرزندم 
را با خود به قطر بیاورم که البته مهدوی همان زمان 
این کار مشکل  انجام  مرا تهدید کرد که در صورت 
بزرگی برایم پیش خواهد آمد، اما من با اجازه کادر 

فنی خانواده ام را به قطر آوردم و خدا را شکر که تیم 
ملی هم نتیجه بسیار خوبی گرفت.استکی با بیان اینکه 
بودم مهدوی  را عملی کرده  چون من خواسته خود 
تیم  لیست  از  مرا  نام  عربستان  با  بازی  از  قبل  شب 
ملی خارج کرد، اظهار داشت: با وساطت محمدرضا 
منصرف  کارش  از  مهدوی  ملی  تیم  کاپیتان  رجبی، 
شد. به هر حال این اتفاقا گذشت، اما هنوز پول بلیتم 
به قطر که فاکتورش هم در فدراسیون موجود است 
را واریز نکرده اند و مهدوی مانع انجام این کار شده 
انتقام  یک  تصمیم  این  کرد:  خاطرنشان  است.وی 
که  هندبالی  این  مهدوی!  آقای  است.  بوده  شخصی 
گرفته اید  دست  در  را  آن  ریاست  و  مدیریت  شما 

از  شما  شاید  که  بازیکنان  همین  جنگندگی  حاصل 
چهره آنها خوشتان نیاید و نام آنها را تک تک از تیم 
ملی خط بزنید. اهالی هندبال شما را انتخاب کردند 
تا همدلی را به این رشته هدیه کنید و دیگر از چند 
دستگی خارج شویم.لژیونر هندبال ایران عنوان کرد: 
شاید همه بگویند که چرا من به اردوی لهستان نرفتم؛ 
من دلایل این تصمیم را به ظهرابی گفتم و مهدوی 
هم در آن زمان کنارش بود و در جریان موضوعات 
ناحیه  از  دلیل مصدومیت جزئی  به  قرار گرفت. من 
لیگ  فشردگی  دلیل  به  زیاد  خستگی  البته  و  کمر 
فرانسه این تصمیم را گرفتم.استکی با بیان اینکه بندی 
بدهد،  باشگاه   به  را  اولویت  که  نیست  قراردادم  در 

به  زمان و شخصی  آن  روابط عمومی  گفت: ضعف 
نام حاتمی که در نامه نگاری ها اشتباه عمل کرده بود 
کار دستم داد. وی یک نامه را به اشتباه با تاریخ های 
اگر من حرفی  فرستاد و  باشگاه مون پلیه  به  مختلف 
نزدم بخاطر حفظ حرمت ها و احترام به مهدوی بود.
وی افزود: به هر حال احساس می کنم که آقایان هم 
باشند  ملی  تیم  در  من  امثال  که  نمی خواهد  دل شان 
وگرنه چه دلیلی داشت که نام مرا از لیست پاداش ها 
خارج کنند؟ مگر من نبودم که با وجود مصدومیت مانند 
یک سرباز در اختیار تیم ملی قرار گرفتم و برای کشورم 
جنگیدم؟ مگر من نبودم که با خرج خودم خانواده ام را 
به قطر آوردم تا نه از پول بیت المال استفاده شده باشد و 
نه حاشیه ای برای هندبال ایجاد شود؟لژیونر هندبال ایران 
عنوان کرد: من سال ها برای تیم ملی زحمت کشیده ام، 
اما حالا فقط خدا را دارم و اگر این حق خوری ها را 
ببینم نمی توانم به جایی شکایت کنم. من همه چیز را 
می سپارم به خدا و امیدوارم هر تصمیمی حتی حذف 
الله کرم استکی که مهدوی می گیرد به نفع هندبال باشد. 
توقع  همه  و  وی بزرگتر و ریش سفید هندبال است 
دیگری از وی دارند. ما انتظار داریم که از قهرمانان 
حمایت شود نه اینکه تک تک حذف شوند و مورد 
زندگی مان  هم  ما  حال  هر  به  بگیرند.  قرار  کم لطفی 
که  نباشد  حق مان  شاید  و  کرده ایم  هندبال  وقف  را 
اینگونه با ما رفتار شود.استکی خاطرنشان کرد: حالا 
هم باید بگویم که حضور در تیم های اروپایی به قول 
دلیل  به  تنها  من  و  نیست  دهن سوزی  آش  معروف 
شک  بدون  بیایم.  فرانسه  به  شدم  مجبور  تیمی  بی 
اگر در ایران اسپانسر خوب پیدا شود و فعالیت کند 

برمی گردم و در کشورم به کارم ادامه می دهم.

بی توجهی  از  گلایه  با  ایران  بوکس  ملی پوش 
تیم  اعضای  که  مدت هاست  می گوید  ملی پوشان  به 
اردوها  در  حقوقی  دریافت  بدون  فنی  کادر  و  ملی 
حضور دارند.سجاد محرابی در مورد آخرین وضعیت 
ملی پوشان بوکس ایران پیش از حضور در رقابت های 
و  است  خوب  وضعیت  گفت:  المپیک  انتخابی 
اما  می شود  دنبال  مناسبی  به صورت  تمرینی  شرایط 
برگزاری دیرهنگام اردوی تدارکاتی اوکراین احتمال 
ادامه  است.او  برده  بالا  را  ملی پوشان  در  مصدومیت 
راهی  تدارکاتی  اردوی  یک  برپایی  برای  اینکه  داد: 
ای  اما  است  توجه  قابل  بسیار  شویم،  می  اوکراین 
رقابت های  از  قبل  روز   30 یا   20 اردو  این  کاش 

حاضر  حال  در  می شد.  برگزار  المپیک  انتخابی 
را  خود  باید  اوکراین  از  بازگشت  از  پس  بلافاصله 
المپیک  انتخابی  رقابت های  در  و  برسانیم  چین  به 
حاضر شویم.ملی پوش بوکس ایران با بیان اینکه لغو 
حضور ایران در چند تورنمنت تدارکاتی باعث ایجاد 
در  ایران  لغو حضور  متاسفانه  گفت:  شد،  مشکلاتی 
تورنمنت های تدارکاتی بلغارستان و مجارستان باعث 
دور شدن ملی پوشان ایران از شرایط ایده آل شد. اینکه 
دنبال  ثابتی  شکل  به  شرایط  و  کنیم  تمرین  همواره 
کرد: پس  نیست.محرابی تصریح  شود چندان جالب 
یا 7  تایلند حدود 6  آسیا در  قهرمانی  رقابت های  از 
ماه هیچ اعزامی نداشتیم و رقابت های پیش رو برای 
انتخابی المپیک اولین و حتی مهم ترین بازی زندگی 
نظر  اگر  اینکه  بیان  با  است.او  ملی پوشان  از  برخی 
من بود، ترجیح می دادم به اردوی تدارکاتی اوکراین 
نرویم گفت: شاید اگر به اردوی تدارکاتی اوکراین در 
این برهه از زمان نمی رفتیم بهتر بود. اگر خدای نکرده 
یکی از بوکسورها در این اردو مصدوم شود قطعا کار 
ایران برای رقابت های کسب سهمیه المپیک دشوارتر 
کرد:  خاطرنشان  ایران  بوکس  شد.ملی پوش  خواهد 

البته من برای اردو یک ماه راهی چین شدم و شرایط 
این  با  کردم.  پیدا  ملی پوشان  دیگر  به  نسبت  بهتری 
حال هنوز آن طور که باید و شاید شرایط بوکس ایران 
نمی شود. این رشته  به  توجه لازم  و  نیست  المپیکی 
محرابی در مورد حریفان خود در رقابت های انتخابی 
المپیک گفت: حریفان بسیار دشواری در این رقابت ها 
در پیش دارم و حریف اصلی ام بوکسوری از قزاقستان 
است. دو بوکسور از کشور ازبکستان و هندوستان نیز 
عنوان  به  من  اینکه  البته  دارند.  خوبی  بسیار  شرایط 
یکی از باتجربه ترین بوکسورهای ایران در این دوره 
کرده  دشوار  بسیار  را  کارم  دارم  رقابت ها حضور  از 
است. همه از من توقع دارند و این امر مانند آن است 
که یک کوه را بر روی شانه های من گذاشته باشند.او 
درباره کادر فنی تیم ملی نیز گفت: کادر فنی تیم ملی 
حدود 4 ماه است که با ملی پوشان تمرین می کنند و 
المپیک در چین آن طور  انتخابی  اگر در رقابت های 
که باید نتیجه نگرفتیم، نباید کادر فنی را بازخواست 
کنیم. البته در حال حاضر علی استکی به عنوان مربی 
تیم ملی تمام تلاش خود را بدون هیچ توقعی برای 
موفقیت ملی پوشان به کار بسته است. در این مدت 

سامان اسکندری به عنوان مربی بدنساز بسیار خوب 
بدنی  نظر شرایط  از  و  کرده  کار  ملی پوشان  کنار  در 
است. داده  قرار  ایده آلی  وضعیت  در  را  بوکسورها 
ایران خاطرنشان کرد: در طول این  ملی پوش بوکس 
مدت به صورت تمام وقت در اردوها حضور داریم و 
حتی یک ریال نیز به عنوان حقوق دریافت نمی کنیم. 
باشد  امکاناتی  بر اساس  باید  از بوکسورها  انتظارات 
دارد  وجود  حقوقی  نه  وقتی  می دهند  آن ها  به  که 
بازی  یک  به  حتی  نه  و  داریم  مناسبی  خوابگاه  نه 
تدارکاتی اعزام می شویم نمی توان انتظار بهترین نتیجه 
پتانسیل  ایران  بوکس  اینکه  بیان  با  داشت.محرابی  را 
بسیار زیادی برای موفقیت دارد خاطرنشان کرد: تمام 
بالایی  بسیار  توانمندی  از  ایران  بوکس  ملی پوشان 
برخوردار هستند ولی استفاده از این توانمندی نیازمند 
پایان  در  است.او  مناسب  امکانات  آوردن  فراهم 
خاطرنشان کرد: دوست ندارم گله مندی کنم ولی اگر 
من در خانه خودم تمرین می کردم شرایطم المپیکی تر 
از حال حاضر بود. با اینکه چند روزی بیشتر به عید 
ملی پوشان  به  نیز  تومانی  نمانده ولی یک هزار  باقی 

بوکس ایران پرداخت نشد.

سرمربی تیم ملی والیبال نشسته و مدیر تیم ثامن 
الححج سبزوار گفت: تیم ثامن خوب بسته شده بود 
و قهرمانی این تیم در لیگ برتر والیبال نشسته از قبل 
قابل پیش بینی بود.هادی رضایی با بیان اینکه تیم ثامن 
شش ملی پوش والیبال نشسته را در ترکیب خود دارد: 
حضور این ملی پوشان قدرت تیم ثامن را دو چندان 
کرد و در هر 14 دیدار خود به پیروزی رسیدیم.وی 
افزود: به جز تیم ما که قهرمانی اش تقریبا مشخص 
بود سایر تیم ها رقابت نزدیکی برای کسب عناوین 
سبزوار  الححج  ثامن  تیم  داشتند.مدیر  سوم  و  دوم 
ادامه داد: شگفتی این دور از رقابت ها را تیم پالایش 
نفت آبادان رقم زد و با سوم شدن شگفتی ساز شد، 
تیم  که  ارومیه  شهرداری  تیم  که  است  درحالی  این 
انتظارات  نتوانست  دوره  این  در  است  خوبی  بسیار 
را برآورده کند و به عنوان پنجمی بسنده کرد.رضایی 

درپاسخ به این سئوال که هفدهمین دوره رقابت های 
لیگ برتر والیبال نشسته را چگونه ارزیابی می کنید، 
ها  رقابت  دنبال شد  و  برگزار  به خوبی  لیگ  گفت: 
نزدیک و تیم ها با آمادگی کامل در آن شرکت داشتند.
براینکه  مبنی  دیگری  سئوال  به  پاسخ  در  وی 
رقابت های لیگ برتر چه کمکی به تیم ملی والیبال 
هر  برتر  لیگ  اظهارداشت:  کند؟  می  ایران  نشسته 
کمک  ملی  تیم  به  شود  برگزار  تر  شکوه  با  چقدر 
بیشتری خواهد کرد، خوشبختانه دراین دوره تیم ها با 
آمادگی کامل شرکت کرده و استعداد های خوبی نیز 
شناسایی شدند.وی در پاسخ به سئوال دیگری مبنی 
براینکه به غیر از ایران چه کشور های دیگری لیگ 
برتر والیبال نشسته دارند، گفت: اکثر کشورها رقابت 
برزیل،  کشورهای  اما  دارند  را  نشسته  والیبال  های 
آلمان و مصر همانند ایران لیگ برتر دارند و مسابقات 

شود. می  برگزار  لیگ  چارچوب  در  کشورها  دراین 
برتر  لیگ  تکلیف  دیگر  امروز  کرد:  تاکید  رضایی 
والیبال نشسته معلوم و قهرمان مشخص شد و باید از 
این پس به فکر مسابقات قهرمانی جهان و پارالمپیک 
برزیل باشیم.تیم والیبال نشسته ایران برای شرکت در 
مسابقات قهرمانی جهان چین 22 اسفندماه جاری به 
این کشور سفر می کند، سرمربی تیم والیبال نشسته 
ایران دراین خصوص گفت: رقابت ها 24 اسفندماه 
پنجم  تا  و  میشود  آغاز  چین  جوی  هانگ  شهر  در 
اصلی  رقبای  درباره  یابد.وی  می  ادامه  ماه  فروردین 
ایران در این مسابقات نیز عنوان کرد: تیم بوسنی در 
این رقابت ها شرکت ندارد، بنابراین تیم های برزیل، 
آلمان و چین اصلی ترین رقبای تیم ایران در رقابت 
برگزاری  درباره  بود.رضایی  خواهند  جهانی  های 
اردوهای تدارکاتی تیم والیبال نشسته ایران نیز گفت: 

هفدهم  از  هشتم  اردوی  و  برگزار  اردو   7 کنون  تا 
اسفندماه آغاز و تا اعزام به چین ادامه خواهد داشت.
به گفته وی پس از بازگشت از چین اردوی تدارکاتی 
 2016 پارالمپیک  درمسابقات  شرکت  منظور  به  تیم 
لیگ  قهرمان  الححج  ثامن  شود.تیم  می  آغاز  برزیل 
بیشترین  بازیکن  داشتن شش  با  نشسته  والیبال  برتر 

ملی پوش را در لیگ برتر والیبال نشسته دارد.

جودوکار وزن 100- کیلوگرم ایران بر خلاف ماه های گذشته دیگر 
از ناامیدی و مشکلات حرف نمی زند و پس از کسب یک طلا و یک 
برنز در تورنمنت های اروپایی و کسب موقت سهمیه المپیک با اطمینان 
می دهد. خبر  المپیک  در  مدال  خوشرنگ ترین  کسب  برای  عزمش  از 
سه  در  برنز  مدال  یک  و  طلا  مدال  یک  کسب  درباره  محجوب  جواد 
جهانی  رنکینگ  در  چشمگیری  رشد  شد  باعث  که  اروپایی  تورنمنت 
داشته باشد و با قرار گرفتن در میان 22 نفر ابتدایی، سهمیه حضور در 
بسیار  بازگشت  توانستم  اینکه  از  کرد:  اظهار  بیاورد،  بدست  را  المپیک 
خوبی به جودو داشته باشم و عملکرد خوبی در این رقابت ها از خود 
این مدت زحمات  افرادی که در  از همه  نشان بدهم بسیار خوشحالم. 
زیادی برای من کشیدند تشکر می کنم و امیدوارم در مسابقات آتی نیز با 
کسب نتایج درخشان پاسخ خوبی به زحمات آن ها بدهم.جودوکار وزن 
100- کیلوگرم ایران با قدردانی از زحمات رشید خدابخش سرپرست 
فدراسیون جودو گفت: بالاخره یک نفر پیدا شد که به من اعتماد کند و 
با هزینه کردن برای من و ملایی ما را به سه تورنمنت اروپایی بفرستد. 
حضور او در راس فدراسیون باعث تحول در جودو شده و ان شاءالله با 
کسب نتایج خوب در المپیک بتوانیم باعث افتخارآفرینی جودو شویم. 
رقابت های  در  ایران  کاروان  ستاره  زیاد  پشتکار  و  تلاش  با  می خواهم 
المپیک باشم. فقط به دنبال مدال طلای المپیک هستم و تنها با این هدف 
تمرین می کنم.وی درباره برنامه خود در صورت حضور در المپیک نیز 
خاطرنشان کرد: برنامه من این نیست که فقط نماینده ایران در المپیک 

نباشم و به این حد قانع نمی شوم. بلکه می خواهم با درخشش در این 
دهم  نشان  همه  به  و  کنم  شکنی  طلسم  ایران  جودوی  در  ها،  رقابت 
نیز دارند.  المپیک را  ایران شایستگی رسیدن به سکوی  که جودوکاران 
مدت  در  بالا  انگیزه  با  بتوانیم  تا  می خواهیم  توجه  بیشتری  مقدار  فقط 
باقیمانده تا المپیک تنها بر روی تمریناتمان تمرکز کنیم و با روحیه به فکر 
افتخارآفرینی برای جودوی ایران باشیم.محجوب تصریح کرد: امیدوارم 
اتفاق خاصی نیفتد و خدا کمک کند تا در المپیک به روی سکو بروم. 
بدون شک این پتانسیل را در خودم می بینم و با کسب نتایج اخیر، انگیزه 
زیادی پیدا کرده ام تا در المپیک سنت شکنی کنم.دارنده مدال طلای آسیا 
با بیان اینکه امکانات مورد نیاز در اردوی تیم ملی مهیا شده است، افزود: 
کاستی ها،  همه  وجود  با  تا  می کشند  زحمت  فدراسیون  مسئولان  واقعا 
امکانات مورد نیاز را برای ملی پوشان جودو فراهم کنند که جا دارد از 
آن ها تشکر کنم. همچنین جا دارد از کادر فنی تیم ملی خصوصا زارعیان 
بخاطر زحمات زیادی که برای من در این سه تورنمنت اروپایی کشید 
قدردانی کنم.وی خاطرنشان کرد: البته مشکل مالی همیشه در جودو بوده 
و مسئولان هیچ گاه نمی توانند به من همانند رقبایم در جهان رسیدگی 
کنند چرا که به جودو در ایران آنطور که باید توجه نمی شود و با وجود 
اینکه یک رشته المپیکی است همواره مورد بی مهری قرار گرفته است 
اما من و ملایی می خواهیم با کسب نتایج خوب در المپیک باعث تغییر 
نگاه مسئولان و توجه بیشتر آن ها به این رشته شویم. البته کسب مدال در 
المپیک آن هم در رشته ای مانند جودو کار بسیار سختی است و تنها از 

ورزشکار برنمی آید بلکه همه ما باید مانند یک خانواده در کنار هم باشیم 
تا به موفقیت برسیم و نام ایران را هر چه بیشتر پرآوازه تر کنیم.محجوب 
در پایان درباره حضور خسرو دلیر به عنوان مربی اختصاصی در کنارش 
که به درخواست او انجام شده است، گفت: من و همه جودوکاران استان 
خراسان به دلیر به عنوان یک اسطوره نگاه می کنیم و او را از صمیم قلب 
دوست داریم. مطمئنا حضور دلیر در کنار من تاثیر زیادی در انگیزه و 
من  حرف  به  بار  یک  بالاخره  اینکه  از  دارد.  من  بیشتر  چه  هر  تلاش 
گوش داده شد و او را به جمع مربیان تیم ملی اضافه کردند از سرپرست 

فدراسیون تشکر می کنم.

عضو کمیته فنی فدراسیون دوچرخه سواری گفت: برای اینکه حقی 
غیر  راهی  و  شود  انجام  انتخابی  مراحل  باید  نشود  ضایع  رکابزنی  از 
از این وجود ندارد.مهرداد صفرزاده درباره ی نارضایتی برخی دوچرخه 
در  کرد:  بیان  المپیکی  رکابزنان  انتخاب  مراحل  نحوه  به  نسبت  سواران 
قبل  در سال  تعدادی  کردیم،  به همین صورت عمل  نیز  قبل  دوره های 
از المپیک خوب بودند و آنها را شناسایی کردیم اما برای اینکه حقی از 
انتخابی در نظر گرفتیم  به عنوان  را  تعدادی مسابقه  کسی ضایع نشود، 
از آن رقابت ها، رکابزنان برای مراحل بعدی گزینش می شوند. و پس 
او با اشاره به اینکه گفته می شود تور آذربایجان نمی تواند ملاک باشد، 
است  قرار  کردیم،  بحث  فنی  کمیته  در  آذربایجان  تور  مورد  در  گفت: 
2-3 نفر از کمیته فنی به عنوان نماینده فدراسیون بر روی تور آذربایجان 
نظارت داشته باشند. نمی گویم تور آذربایجان ملاک نیست اما ملاک نظر 
نمایندگان فدراسیون است، ما نمی خواهیم رکابزنان در تور آذربایجان 
اول شوند بلکه نکات فنی و تکنیکی مورد نظر است. مطمئن باشید ما به 
همه موارد اشراف کامل داریم بنابراین آن چیزی که حق رکابزنان است 
و هیچ چیزی  دهیم  توضیح می  را شفاف  موارد  پیاده می کنیم. همه  را 
پشت پرده نداریم.صفرزاده هم چنین گفت: ما می خواهیم رکابزنان به حق 
انتخاب شوند. پروسه انتخابی که انجام شود، کمیته فنی جلسه می گذارد 

و نسبت به ارزیابی مسابقات تصمیم گیری می کند و احتمالا 6 نفر برای 
اردو انتخاب می شوند.او در مورد اینکه برخی رکابزنان معتقدند تعداد 
مراحل انتخابی زیاد است، تصریح کرد: سال گذشته تعدادی از دوچرخه 
سواران در کوران مسابقه قرار گرفتند و تعدادی دیگر با وجود اینکه از 
اما به هر دلیلی در مسابقات قهرمانی آسیا شرکت  نفرات خوب بودند 

نکردند. برای اینکه حقی از کسی ضایع نشود باید این مراحل انتخابی 
انجام شود و راهی غیر از این وجود ندارد. نمی توانیم به رکابزنی که در 
آخرین دوره مسابقات قهرمانی آسیا مدال طلا گرفته یا رکابزنی که در 
ابتدای فصل خوب نتیجه گرفته بگوییم شما انتخاب شدید. ما با توجه 
به اشرافی که به عملکرد رکابزنان داریم با اعضا کمیته فنی تصمیم گیری 
و برنامه ریزی کردیم و این کار منطقی است.عضو کمیته فنی فدراسیون 
دوچرخه سواری در پاسخ به این پرسش که فکر می کند با این برنامه 
ریزی دیگر حرف و حدیثی در مورد نحوه انتخاب رکابزنان پیش نیاید؟ 
بیان کرد: ممکن است انتظاراتی از طرف ورزشکاران بجا یا نابجا وجود 
نمی  ما  شود،  می  گرفته  فنی  کمیته  در  تصمیمات  این  اما  باشد  داشته 
توانیم به خواسته ی یک ورزشکار تصمیم گیری کنیم. فدراسیون متولی 
دوچرخه سواری است و افرادی که در آن هستند نیز از رییس فدراسیون 
گرفته تا کادر فنی و کمیته فنی به دوچرخه سواری اشراف دارند. اینکه 
بخواهیم نظر تمام وزنه برداران را لحاظ کنیم، منطقی نیست.صفرزاده در 
پایان گفت: از همه عواملی که باعث کسب این سه سهمیه شدند تشکر 
کنم، فدراسیون نیز باید با برنامه ریزی منظم باعث شود، دوچرخه سواری 
ایران در المپیک حضور موثری داشته باشد و کم کم باید به آن سمت 

برویم که رکابزنان در رده های بالاتر قرار بگیرند.

سیتی خواهان جذب مانوئل نویر
روزنامه میرر مدعی شد که منچسترسیتی قصد 
دارد مانوئل نویر،دروازه بان بایرن مونیخ را به خدمت 
بگیرد.با حضور گواردیولا در تابستان روی نیمکت 
سیتی، مسئولین این تیم که می خواهند فصل آینده برای 
قهرمانی لیگ برتر بجنگند، قصد دارد مانوئل نویر، گلر 
بایرن مونیخ را به همراه مربی اسپانیایی از این تیم به 
خدمت بگیرند.همچنین میرر مدعی شد که مسئولین 
بهبود  نیز  را  هارت  جو  قرارداد  می خواهند  سیتی 
ببخشند تا بتوانند از حضور هر دو گلر در تیمشان نفع 
ببرند. با این حال، راضی کردن بایرن مونیخ به فروش 
گلر شماره یکش کار سختی خواهد بود و سیتی باید 

پیشنهاد قابل توجهی ارائه کند. 

 
لواندوفسکی: 

عملکرد اوبامیانگ متحیرم کرد
روبرت لواندوفسکی، مهاجم بایرن مونیخ عنوان 
فصل  در  اوبامیانگ  فوق العاده  عملکرد  از  که  کرد 
جاری متعجب شده است. این دو مهاجم یک فصل 
در کنار هم در دورتموند بازی کردند و حالامهاجم 
اهل گابون با درخشش فوق العاده ای که داشته، موفق 
شده 22 گل در این فصل به ثمر برساند. حال دو 
رفت  خواهند  یکدیگر  مصاف  به  یکشنبه  روز  تیم 
و لواندوفسکی معتقد است که مدافعین تیمش باید 
گذشته  فصل  او  گفت:«  باشند.او  اوبامیانگ  مراقب 
نشان داد که می تواند در گلزنی خوب کار کند ولی 
این فصل من را متعجب کرده است. دورتموند واقعا 
خوب کار کرده و همیشه می توانند روی اوبامیانگ 
است،  ای  فوق العاده  بازیکن  او  کنند.  باز  حساب 
در  فضایی  او  به  نباید  دویدن.  در سریع  مخصوصا 
باورنکردنی  سرعتش  می زند.  گل  زیرا  داد  محوطه 
مهار  برای  متر شانسی  تا 20  فواصل 10  است. در 
او ندارید. وقتی عبور کند، باید فراموشش کنید. او در 
فرم بسیار خوبی قرار دارد و این را هر بازی نشان 
می دهد.«لوا ادامه داد:« تقابل با دورتموند آسان نخواهد 
بود. آنها تمام طول فصل عالی کار کرده اند، همینطور 
در لیگ اروپا. اتمسفر استادیوم آنها فوق العاده است و 
بازی کردن در آنجا همیشه عالی است.بازی آخرمان 
در دورتموند را با پیروزی پشت سر گذاشتیم و انتظار 
یک بازی بزرگ را دارم ولی در پایان امیدوارم با 3 

امتیاز به مونیخ برگردیم.

 
نیمار به رکورد رونالدینیو رسید

که  گلی  پاس  با  بارسلونا  برزیلی  نیمار، ستاره 
برای مسی ارسال کرد به رکورد رونالدینیو در بارسا 
رسید.بارسا به مصاف رایو وایه کانو رفت که در نهایت 
آبی اناری ها 5-1 حریف را شکست دادند. 3 گل از 
مسی،1 گل از راکیتیچ و 1 گل از آردا توران،باعث شد 
تا شاگردان انریکه سی و پنجمین دیدار بدون شکست 
خود را پشت سر گذاشته و رکورد رئال مادرید را 
بشکنند.نیمار نیز با پاس گلی که به مسی روی گل 
دوم داد،موفق شد دهمین پاس گل فصل را به ثبت 
برساند تا در مجموع تعداد گل ها و پاس گل ها، بهترین 
عملکرد را در میان بازیکنان برزیلی تاریخ بارسا داشته 

باشد و رکورد رونالدینیو در سال 2006 را بشکند.

 
کاپاروس، گزینه اول 

جانشینی دل بوسکه
خواکین کاپاروس، گزینه اول فدراسیون فوتبال 
از  پس  دل بوسکه  ویسنته  جانشینی  برای  اسپانیا 
یورو2016 است.روزنامه آ.اس مدعی شد که آنخل 
پس  دل بوسکه  با  همکاری  ادامه  قصد  ویار،  ماریا 
قرارداد سرمربی  پایان  با  و  ندارد  را  یورو 2016  از 
اسپانیایی ، او از این سمت کنار خواهد رفت.حال گفته 
می شود خواکین کاپاروس گزینه اول فدراسیون اسپانیا 
رابطه  این  در  است.کاپاروس  لاروخا  هدایت  برای 
گفت:« دوست دارم ویسنته ادامه دهد ولی به عنوان 
ملی  تیم  سرمربی  که  می کنم  اسپانیایی، افتخار  یک 
اسپانیا باشم. برای من، این بزرگترین چالش زندگی 
ام است. 15 سال است در لالیگا فعالیت می کنم و 
به  سطح  بالاترین  تا  آماتور  لیگ های  از  را  فوتبال 
خوبی می شناسم. من یک مرد فوتبالی هستم و رابطه 
خوبی هم با فدراسیون دارم و اگر ویار به من پیشنهاد 
دهد، یک ثانیه هم درنگ نخواهم کرد.«ارنستو والورده، 
پاکو خمز و اونای امری از دیگر گزینه های سرمربی 
گری تیم ملی اسپانیا هستند ولی به نظر می رسد با 
توجه به رابطه خوب کاپاروس با فدراسیون، او شانس 
باشد.کاپاروس حدود  به رقبا داشته  بیشتری نسبت 
35 سال است که مربی گری می کند و سابقه هدایت 
در  را   ... و  بیلبائو، لوانته، گرانادا  سویا،  مثل  تیم هایی 

کارنامه اش دارد.

 
آگوئرو، مهم ترین هدف تابستانی رئال

که  شد  مدعی   Le10Sport خبرگزاری 
اول  هدف  منچسترسیتی،  آگوئرو، مهاجم  سرجیو 
خواهد  تابستانی  انتقالات  و  نقل  در  مادرید  رئال 
گل   19 ، تیمش  برای  بازی   29 در  بود. آگوئرو 
فلورنتینو  و  زیدان  زین الدین  و  و  رسانده  ثمر  به 
کهکشانی  خرید  اولین  به  را  او  دارند  قصد  پرز 
تابستان امسال برای رئال مادرید تبدیل کنند. رئال 
مدت هاست به دنبال جذب آگوئرو است ولی هر 
سال این پروژه به دلایل مختلف متوقف می شود.
از سوی دیگر پاری سن ژرمن نیز خواهان جذب 
مهاجم آرژانتینی است ولی گفته می شود گواردیولا 
می خواهد تیمش را حول مهاجم 27 ساله چینش 

کند و به همین دلیل، مایل به فروش او نیست.

 
کاپلو: 

استانداردهای رونالدو دوگانه است
فابیو کاپلو، سرمربی سابق رئال مادرید مدعی 
شد که استانداردهای رونالدو دو گانه است.ستاره 
پرتغالی رئال پس از شکست مقابل اتلتیکو عنوان 
کرد که اگر هم تیمی هایش در سطح او بودند، رئال 
با  کاپلو  داشت. حال  قرار  لالیگا  در صدر جدول 
بازیکنان  پایین  سطح  درباره  رونالدو  تایید  وجود 
ظاهر  بهتر  باید  نیز  رونالدو  که خود  عنوان  رئال، 
باشیم  با رونالدو موافق  باید  شود.او گفت:« شاید 
باشند.  مادرید  رئال  در  نباید  بازیکنان  بعضی  که 
در عین حال، رونالدو دو موقعیت بسیار خوب را 
مقابل اتلتیکومادرید از دست داد بنابراین شاید باید 
درباره خودش هم تجدید نظر کند.«رئال مادرید و 
رونالدو فصل خوبی را پشت سر نمی گذارند. رئال 
با 12 امتیاز اختلاف نسبت به بارسا در رده ی سوم 
قرار گرفته و رونالدو نیز در جدول گلزنان پایین تر 

از لوئیس سوارز قرار دارد .

پرونده لیگ شنا بسته شد
سرزمین موج های آبی با کسب 4241 امتیاز 
برای سومین سال متوالی قهرمان لیگ شنای ایران 
قهرمانی  شنای  مسابقات  دوره  شد.سیزدهمین 
باشگاه های کشور )جام خلیج فارس( با برگزاری 
پایان این دوره  مراسم اختتامیه به پایان رسید. در 
از مسابقات سرزمین موج های آبی مشهد با 4241 
امتیاز برای سومین سال متوالی عنوان قهرمانی را از 
آن خود کرد. پس از این تیم پاس قوامین با 3704 
امتیاز همچون مراحل قبل رده دوم را کسب کرد. 
در  شناگرانش  خوب  عملکرد  با  هم  عطر  شقایق 
روز پایانی جای مقاومت را در رده سوم گرفت و 
با 3607 امتیاز به مقام سوم رسید.در جریان مراسم 
اختتامیه مهدی انصاری شناگر ملی پوش سرزمین 
موجهای آبی به عنوان شناگر برتر معرفی شد. از 
برتر  شناگر  مربی  عنوان  به  هم  حضرتی  خشایار 
ادامه  در  شد.  تقدیر  مسابقات  اجرایی  تیم  توسط 
مدیریت  پیشکسوت  سامانی  محمود  از  مراسم 
ورزشی ایران و مدیر استخر آزادی تقدیر به عمل 
آمد.با این حساب پرونده لیگ شنای ایران در سال 

1394 بسته شد.

 
عباسعلی در رده دوازدهم 

برترین کاراته کاران
حمیده  جهانی،  رنکینگ  اصلاح  از  پس 
بانوان کشورمان  ملی  تیم  کاراته  نماینده  عباسعلی 
سید  نگاری  نامه  گرفت.با  قرار  دوازدهم  رده  در 
و  کاراته  فدراسیون  سرپرست  طباطبایی  حسن 
جهانی  فدراسیون  کل  دبیر  ناگورا  سریع  دستور 
عباسعلی  حمیده  رنکینگ  پیش  دقایقی   ، کاراته 
و  اصلاح  جهان   6٨+ وزن  بازان  کاراته  جمع  در 
کاراته  رقابت های  پایان  از  شد.پس  منتشر  مجددا 
وان پاریس ، رنکینگ حمیده عباسعلی به اشتباه 2٨ 
جهان ثبت شده بود که با مکاتبه فوری سید حسن 
طباطبایی با ناگورا دبیر کل فدراسیون جهانی کاراته 
این رنکینگ اصلاح و حمیده عباسعلی با 16 پله 
صعود به رتبه 12 برترین کاراته کاران وزن خود 

در جهان برگشت.

 
هاشمی: کاش دانشگاه آزاد هم 

پشتوانه 3 هزار نفری داشت
سرمربی تیم دانشگاه آزاد گفت: ای کاش تیم 
ما هم پشتوانه سه هزار تماشاگر را داشت.مصطفی 
اراک  پیروزی در مقابل شهرداری  از  هاشمی پس 
که  است  شایسته  بسیار  تیم  یک  اراک  تیم  گفت: 
حمایت بی نظیر تماشاگران را دارد و از بازیکنان 
نتیجه  است.  مند  بهره  خوبی  بسیار  فنی  کادر  و 
افزود:  باشد.وی  این  مغایر  توانست  بازی می  این 
حضور سه هزار تماشاگر اراکی در این بازی یک 
افتخار است و ای کاش تیم ما هم از چنین پشتوانه 
دانشگاه  بسکتبال  تیم  بود.سرمربی  مند  بهره  ای 
آزاد با اشاره به مصدومیت صمد نیکخواه بهرامی 
دچار  که  است  روز  به شش  نزدیک  گفت: صمد 
سرماخوردگی شده و حال مساعدی ندارد، ولی با 
این وجود باز هم غیرت می گذارد و با تمام توان 
به تیم کمک می کند.وی اظهار کرد: در پایان این 
این  و  بخورد  رقم  تواند  می  نتیجه ای  هر  مرحله 
برد و باخت ها طبیعی خواهد بود ولی فقط بنده 
امیدوارم که اجازه دهند در زمین بسکتبال که بسیار 
مقدس است تیم ها و مربیان تلاش کنند و نتیجه 

را کسب کنند.

 
10 وزنه بردار 

نظر برخواه را جلب کردند
 10 اسامی  نوجوانان  ملی  تیم  سرمربی 
قهرمانی  مسابقات  در  برای حضور  را  بردار  وزنه 
است  داده  فدراسیون  به   2016 آسیا  و  جهان 
اضافه  لیست  این  به  نیز  نفراتی  دارد  احتمال  البته 
برای  ایران  نوجوانان  برداری  وزنه  ملی  شود.تیم 
حضور در مسابقات قهرمانی جهان و آسیا 2016 
از  مرحله  چند  گذشت  از  پس  و  شود  می  آماده 
حسین  محمد  ملی،  تیم  آمادگی  اردوی  برگزاری 
را  بردار  وزنه   10 نوجوانان  تیم  سرمربی  برخواه 
مسابقات  در  آنها  از  تا  کرده  معرفی  فدراسیون  به 
قهرمانی آسیا و جهانی 2016 استفاده کند.احتمال 
دیگر  بردار  وزنه  آینده 4-3  ماه  دو  یکی  در  دارد 
به این لیست اضافه شوند اما حضور این 10 نفر 
اکنون  تیم ملی نوجوانان  قطعی شده است.اردوی 
در کمپ تیم های ملی در حال برگزاری است و 
این مرحله اردو 19 اسفند به پایان می رسد. مرحله 
بعدی اردوی نوجوانان اواخر فروردین برگزار می 

شود.

 
کواچ و تیمش از لیگ اروپا 

حذف شدند
شکست  قبول  با  ایتالیا  پروجای  والیبال  تیم 
مقابل حریف روسی خود از صعود به نیمه نهایی 
که  ایتالیا  پروجای  والیبال  ماند.تیم  باز  اروپا  کاپ 
هدایت آن را اسلوبودان کواچ سرمربی پیشین تیم 
مقابل  شکست  قبول  با  دارد،  عهده  بر  ایران  ملی 
اروپا  نهایی کاپ  نیمه  به  از رسیدن  دینامو مسکو 
باز ماند.پروجا در بازی نخست با نتیجه 3 بر صفر 
در  توانست  اما  شد  خود  روسی  حریف  مغلوب 
بازی دوم با گرفتن 3 ست از دینامو مسکو، جبران 
یاران  نهایت کار به ست طلایی رسید و  کند. در 

ایوان زایتسف برنده این بازی شدند.

 
دختران گاز تهران 
جام را به خانه بردند

شکست  بدون  تهران  گاز  والیبال  تیم 
خود  آن  از  را  بانوان  والیبال  برتر  لیگ  قهرمانی 
برتر  لیگ  دوره  دوازدهمین  بازی  کرد.آخرین 
نایب  و  قهرمان  تیمهای  را  دختران  والیبال 
هفته  دو  از  تهران  گاز  کردند.تیم  برگزار  قهرمان 
پیش قهرمانی اش قطعی شده بود با دانشگاه آزاد 
شده  روشن  دوم  رده  در  تکلیفش  که  کرد  بازی 
می  بینی  پیش  که  طور  همان  را  بازی  این  بود. 
شد دختران گاز تهران  سه بر صفر مال خودشان 
کردند تا قهرمانی شان بدون باخت باشد. آنها با 
نتیجه  25 بر 17 ، 25 بر 22 و  25 بر 23 بردند تا 
با اقتدار قهرمان لیگ برتر والیبال باشند. دانشگاه 
آزاد و ذوب آهن هم دوم و سوم شدند.در پایان 
و  دبیر  افشاردوست  برتر در حضور  لیگ  جوایز 
میرسپاسی نایب رییس دختران فدراسیون به تیم 

های برتر اهدا شد.
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